
Referat af bestyrelsesmøde d. 20.05.21  

Til stede: Anne Mayo, Halldór Færch, Lise Skjerbæk 

Afbud: Bitten Pedersen, Anna Katrine Stamakatis Referent: Lise Skjerbæk  

Dagsorden 
1. Referatet fra mødet d. 16.11.20 – godkendt 

2. Generalforsamling  
Da generalforsamling blev aflyst pga. corona-restriktioner, blev regnskabet udsendt på mail 

til godkendelse blandt medlemmerne.  

• Der var et ’mail-fremmøde’ på 27 medlemmer, som alle godkendte regnskabet samt de 

opstillede kandidater.   

• Mette Lunhart, Have 12, har meldt sig som kandidat til suppleant. Da der ingen 
modkandidater er, betragtes hun som valgt.  

• Der er indkommet to kommentarer ifm. mailafstemningen vedr. forslag om højde på 
bygninger, samt forslag om at brevindkaldelse skal forsætte. 

 
3. GDPR  

Medlemshaverne er forpligtet, som alle andre foreninger, til at følge reglerne for 
Persondataforordningen, GDPR. Halldór præsenterede regelsættet, hvilket resten af 
bestyrelsen godkendte. Regelsættet lægges ud på hjemmesiden under fanen: Vedtægter og 
regler.  

 
4. Status på Hegn   

Pga. af manglende respons fra firmaet Alcatraz vedr. opsætning af nyt hegn ved have 53, 75 A 
og B, indhentes nye tilbud fra andre firmaer. Samtidig kontaktes malerfirma mhp. maling af 
det stykke hegn, der på nuværende tidspunkt er sat op.  

 
5. Status på parkering 

Som det fremgår af skiltningen ved Indgang A og Josty, er de nye parkeringsregler trådt i 
kraft. 
 

6. Status på haver  
Nu da det det varme sommervejr forhåbentlig er på vej, minder vi om, at det er forbudt at 
have åben ild i haverne, men at man gerne må grille.  
 
Vi minder ligeledes om. at hækkene skal klippes mindst én gang om året, og stier holdes fri af 
ukrudt. Ny havevandring finder sted til august.  
 
Bestyrelsen ønsker alle en god sommerperiode. 

 
7. Møder 

Man 30.08.21 med havevandring 

Man.27.09.21 

Vandlukning 07.11 kl. 10.30 

https://medlemshaverne.dk/services/road-work.html
https://medlemshaverne.dk/services/road-work.html

